

Date: 19 November 2025

التاريخ: 19 نوفمبر 2025م

Subject: Issuance of Additional Tier 1 Capital Securities

الموضوع: إصدار أوراق مالية إضافية من الفئة الأولى لرأس المال

We refer to our disclosure dated 10 November 2025 and are pleased to announce that National Bank of Oman S.A.O.G. (NBO) has successfully completed the issuance of U.S. \$450,000,000 Perpetual Tier 1 Capital Securities (the Capital Securities). The issuance received a strong response from local, regional and international investors and was oversubscribed by more than five times of typical benchmark size. Capital Securities carries a coupon of 6.625% and the Capital Securities have been admitted to trading on Euronext, Dublin.

إلحاقاً بإفصاحنا بتاريخ 10 نوفمبر 2025، يعلن البنك الوطني العماني ش.م.ع. عن إتمام عملية إصدار أوراق مالية رأس مالية دائمة من الفئة الأولى بقيمة 450,000,000 دولار أمريكي (الأوراق المالية)، وقد شهد الاكتتاب إقبالاً واسعاً على المستوى المحلي، والإقليمي، والدولي حيث تجاوز الطلب خمسة أضعاف حجم الإصدار المرجعي، وتخضع هذه الأوراق لسعر فائدة قدره 6.625%، وقد تم إدراجها للتداول في بورصة يورونكست - دبلن.

The proceeds will be used by NBO: (a) to manage its Tier 1 Capital base and overall capital adequacy; and (b) for its general corporate purposes (which may include refinancing or redemption of its existing securities).

سيستخدم البنك الوطني العماني ش.م.ع. عائدات إصدار هذه الأوراق المالية في: (أ) تعزيز قاعدة رأس المال من الفئة الأولى ودعم كفاية رأس المال الإجمالية؛ (ب) أغراضه المؤسسية العامة. (قد يشمل ذلك إعادة تمويل أو تسديد الأوراق المالية القائمة).

Abdullah Zahran Al Hinai
Chief Executive Officer

عبدالله زهران الهنائي
الرئيس التنفيذي

